

FBEA UMS, Sekolah Perniagaan USST jalin Perkongsian Akademik tandatangan LOI

UB 15.06.2024 P.03

Oleh Vivi Olviana Najurus

KOTAKINABALU: Fakulti Perniagaan, Ekonomi dan Perakaunan (FBEA) Universiti Malaysia Sabah (UMS) dan Sekolah Perniagaan di Universiti Shanghai untuk Sains dan Teknologi (USST) menandatangani Letter of Intention (LOI), menandakan permulaan usaha kolaboratif antara kedua-dua pihak.

LOI ditandatangani antara Dekan FBEA, UMS, Profesor Madya Dr. Mohd Rahimie Abd Karim dan Dekan Sekolah Perniagaan, USST Profesor Dr. Zhao Lajjun.

Mohd Rahimie berkata, LOI ini bertujuan memupuk kerjasama akademik antara-bangsa dan meningkatkan pengalaman pendidikan di kedua-dua universiti.

"Majlis yang berlangsung di FBEA UMS, melambungkan satu langkah penting ke arah mengukuhkan hubungan antara Malaysia dan China dalam institut pendidikan tinggi, tahun ini juga menandakan ulang tahun ke-50 Hubungan Diplomatik Malaysia-China.

"LOI kali ini menggariskan beberapa matlamat yang direka untuk memudahkan perkembangan bersama dan kecemerlangan akademik, termasuk program mobiliti untuk kakitangan akademik dan pelajar.

"Program ini membolehkan ahli fakulti dari setiap universiti berkongsi kepakaran dan mendapat manfaat daripada perspektif pelbagai dan membolehkan pelajar merasa persekitaran dan budaya pendidikan berbeza, yang penting dalam dunia global hari ini," katanya.

Hadir sama semasa majlis ialah delegasi kehormat dari UMS, termasuk Timbalan Dekan Akademik dan Pengantarabangsaan Dr. Sharifah Milda Amirul, Timbalan Pengarah Pusat Pengantarabangsaan dan Penglibatan Global Dr. Beatrice Lim Fui Yee, Penolong Pendaftar di Pusat Pengantarabang-



LOI: Mohd Rahimie dan Zhao menunjukkan LOI yang ditandatangani dalam majlis terbabit.

saan dan Penglibatan Global Arvina Mathew, Timbalan-Pendaftar FBEA Awina Kamis dan Penyelaras Mobiliti Antarabangsa Datu Razali Datuk (Datu) Eranza.

Turut hadir Penyelaras Bersama Mobiliti Antarabangsa dan Pengarah Pusat Perakaunan UMS Andy Lee Chen Hiung, Pengurus Persatuan FBEA untuk Memajukan Sekolah Perniagaan Berkolej Rosle Mohidin, dan Ketua Program Pengurusan Kewangan Profesor Madya Dr Nelson Lajuni.

Mewakili USST ialah Profesor Dr. Zhao Lajjun, Profesor Dr. Liu Wei Wei, Timbalan Dekan Dr Wang Yaopeng, Pensyarah di Jabatan Kewangan dan Setiausaha Pejabat Pembangunan Pengantarabangsaan Sekolah Perniagaan Dr. Xie Wei.

Mohd Rahimie berkata, dengan menggabungkan usaha penyelidikan, UMS dan USST menyasarkan untuk menangani perniagaan global dan cabaran ekonomi, memupuk inovasi dan menghasilkan penemuan yang memberi kesan mendalam.

"Penyelarasan projek pendidikan bersama juga aspek penting LOI, dengan kedua-dua institusi merancang untuk membangunkan inisiatif pendidikan bersama yang memanfaatkan keku-

tan masing-masing.

"Persefahaman bersama ini menandakan komitmen yang kuat untuk mewujudkan persekitaran akademik yang dinamik dan kolaboratif, meningkatkan peluang pendidikan, dan menyumbang kepada komuniti akademik global.

"Kedua-dua pihak juga mengharapkan perkongsian yang bermanfaat yang akan memacu inovasi, perkongsian pengetahuan dan pertukaran budaya," katanya.

Beliau berkata, kerjasama ini bukan sahaja meningkatkan landskap akademik bagi kedua-dua institusi tetapi juga mengukuhkan hubungan pendidikan antara Malaysia dan China, menyumbang kepada matlamat yang lebih luas dalam kerjasama akademik antarabangsa.

Sementara itu, Zhao merakamkan ucapan terima kasih kepada Profesor Madya Dr Mohd Rahimie dengan sambutan hangat dan layanan yang diberikan.

Mohd Rahimie berkata, lawatan USST ini adalah satu penghormatan besar untuk UMS.

"Kita harap lebih banyak kerjasama dapat dilaksanakan pada masa hadapan yang berpotensi meningkatkan kecemerlangan akademik melalui perkongsian berterusan dan inisiatif bersama.